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Referat af menighedsrådsmøde i sognehuset. 

Tirsdag den 6. juni 2023 kl. 18.30.  
 

Afbud: Jess, Malte 
 

Hanne ordstyrer, referent Leif 
 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt 
 

2. Godkendelse af referatet fra 2. maj 

✓ Underskrift på referatet fra mødet 2. maj 

Underskrevet 
 

3. Opfølgning fra det sidste MR møde: 

✓ Printer v/ Jess 

Der har været tekniker i dag. Der er dog stadig fejl. Betaling af 

yderligere opkrævninger tilbageholdes, til maskinen virker. 

✓ Opvaskemaskine er installeret – Annette 

Varmt vand er stadig ikke tilsluttet. Annette overtager opgaven. 

Der overvejes anden VVS’er.  

✓ Fibernettet – opfølgning v/ Per. 

Det er billigere at grave kabel op til kirken i stedet for at skyde det 

op (halv pris). Tilslutning den 12/7. 

✓ Skilte til præstegårdshaven v/ Jess 

Skulle være på vej 

✓ Opfølgning af algebehandling / v Malte 

Vi siger ja til tilbud (1500 + moms pr. matrikel). 

✓ Aftale om udførelse af arbejdet vedr. hullet i vejen /v Malte 

Er stadig ikke lavet. Annette kontakter Thorhauge 

 

4. Nyt fra: 

• Præsten: 

Der er toner ovenfra i forhold til antallet af præster (for mange). 

Det må forventes, at der skal nedlægges stillinger på længere 

sigt. 

Vedr. Messehagler: Lettere udgaver, der ikke kræver hjælp at 

iføre sig, kan købes i Tyskland for ca. 1500 kr. Jack undersøger 

yderligere. 
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• Medarbejderrepræsentanten: 

 

Ernst: Ud over printer ikke noget. 
 

• Menighedsrådet: 

Annette har deltaget i møde på Nyborg Strand. Har bl.a. set på 

lysglobe og drøftet reperation af kalken hos Fredberg Kirkesølv i 

Strandby. De inviteres til vores august-møde. 

Der bør findes et enkelt affaldshåndteringssystem til sortering i 

køkkenet. Annette undersøger muligheder. 

 

5. Økonomi: 

✓ Budget 2024 – opfølgning ved Jess og Birgit 

Ønsker: Lysglobe, arkitekthonorar med henblik på udvidelse af 

sognehus, 2 bænke og 10 lamper på kirkegården, 4 robotklippere. I 

2024 laves forsøg med penge til ungdomskor. 

Se i øvrigt bemærkninger i budget 24. 

Birgit deltager i kursus senere. 

Birgit har fået Mit ID Erhverv. 

Budget 2024 er godkendt af menighedsrådet med et underskud på kr. 169.942,00. Budgettet 

blev sendt til provstiet den 07.06.2023 kl. 13:42. 

 

✓ Bilag af regnskabsinstruks underskrives 

Underskrevet af de underskriftsberettigede. 

 

6. Kirke-og kirkegårdsudvalg: 

✓ Ansøgning om urnegravsteder er sendt til provstiudvalget 

Til efterretning 

 

7. Aktivitetsudvalg: 

✓ Sogneudflugt – 23. september/ v. Leif og Hanne 

Der ofres penge på annoncering, når program og pris ligger fast. 

(August). 

✓ Sommerfesten /v Annette 

Opgaven er udliciteret til Anders 

✓ 18. juni – spisning i sognehuset efter gudstjeneste og 

årsberetning / hvem gør hvad? 

Kathrine har styr på bespisning. Annette aflægger beretning. 
 

8. PR udvalg: Ikke noget. 
 

9. Præstegårdsudvalg: 
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✓ Forpagtningsaftale i Veggerby præstegård – skal 

godkendes og videresendes til provstiudvalget. 

Kontrakten indeholder stadig fejl. 

Øster Hornum menighedsråd foreslår, at de to formænd for 

menighedsrådene afholder møde med kompetent rådgiver 

med henblik på at få alle tråde udredt.  

Ø. Hornum MR kan ikke godkende nuværende udkast til 

kontrakt. 

✓ Overslag på udgifter på udhuse og stuehuset. 

Se ovenstående. 

✓ Hullet i vejen på Nibevej samt rapporten af energitesten. 

Vedr. hullet i vejen: Se punkt 3. 

Vedr. energitest: Der er blevet opsat en sensor indvendig. 

Den skulle have været sat udvendigt. 

 

10. Næste møder:  

✓ 8. august 

✓ 5. september 

✓ 3. oktober – fællesmøde med Veggerby 

✓ 14. november 
 

11. Eventuelt: 

a) ERFA møder for kontaktpersoner 20/6, kirkeværge ? og 

formandskab 7/6 her i juni. 

b) Der er indtil videre blot skudt ca. 75 råger. 

c) Til overvejelse: Hvordan kan samarbejdet mellem de to 

menighedsråd styrkes? 

 


